
Generalforsamling

Dagsorden:
1. Welcome and annual report from the chair.
2. Electing a moderator
3. Electing a debate conductor
4. Electing the board.
5. Changes to our constitution (Currently none)
6. Voting on change to KU alumni services
7. Voting on annual membership fees
8. Eventuels

Til stede:
Rikke Dag, Asbjørn Cliff, Stanislav Landa, Gorm Steffensen, Mathias Nesheim, Rasmus
Skytte, Mikkel Rasmus Schmidt.

1. Velkomst og rapport fra bestyrelsesformanden:
Ikke mange events desværre, pga Covid-19. Vi har ikke haft mange udgifter af samme
årsag. Vi har forsøgt at holde noget, f.eks det politiske Atomkraft Ja tak event. (Theis)
Vi håber at holde noget større lige så snart der åbner op igen!
Gerne noget hvor vi betaler en hel del, for at gøre det til noget specielt!
Vi har næsten 11.000 kr. på nuværende tidspunkt.

2. Electing a note-taker
Mathias Nesheim er valgt.

3. Electing a debate conductor
Gorm Steffensen er valgt.

4. Electing the board
Forkvinde: Rikke Dag
Næstformand: Mikkel Rasmus Schmidt
Kasserer: Mathias Nesheim,
Bestyrelsesmedlemmer: Asbjørn Cliff, Rasmus Skytte, Kim Splitteroff, Gorm Steffensen,
Buster Pedersen, Anine Borger.



5. Changes to our constitution
Ingen ændrings-forslag er modtaget, og derfor ingen ændringer.

6. Voting on change to KU alumni services
Det vil vi umiddelbart gerne! Mathias snakker med Lisbett om de ting der skal ske før
det her går igennem.
Spørgsmål: Skal folk give OK for at blive flyttet over i en ny database? GDPR regler
her? Vi skal snakke med Lisbet, så Mathias, Gorm og Rikke snakker sammen om at
samle nogle spørgsmål.
Det er vedtaget at vi skifter væk fra Conventus.

7. Voting on annual membership fees
Vi har vedtaget, at kontingentet for medlemmer er 0 kr i år, for ikke at få for mange

8. Eventuals
Kontingent-mail - med årsrapport og med information om at vi skifter fra Conventus til
Alumni-databasen. Her skriver vi også, HVIS vi har brug for deres eksplicitte accept om
de vil tillade at deres data bliver flyttet til AlumniDatabasen. Vi skal snakke med Lisbett
først.
Vi håber på at lave et stort, awesome Cafeen? event igen!


